

For Wireless networked product only

[Information of Devices connected to the network in Saudi Arabia]

Connecting to the Network



- 1 Turn on the power of the router connected to the Internet.
- 2 Press the  button on the remote control.
- 3 Select  → **General** → **Network** → **Wi-Fi Connection**.
- 4 When the network search is complete, the list of networks available for connection is shown.
- 5 Select a network to connect.
If your wireless Router is password protected, enter the password configured for the router.

Disconnecting to the Network

Select  → **General** → **Network** → **Wi-Fi Connection**. → Click "Disconnect" mark

Power consumption of Network standby mode : Under 2.00 W

* TV Product : A Device mode is automatic to standby mode or network standby mode when the user has not interacted for 4 hours

** Monitor(Screens) product : When not receiving signals from any external source for more than 10 seconds, automatically switching to standby mode within 10 minutes

للجهاز المتصل بالشبكة اللاسلكية فقط

[معلومات عن الأجهزة المتصلة بالشبكة في المملكة العربية السعودية]

الاتصال بالشبكة



- 1 قم بتشغيل طاقة جهاز الراوتر المتصل بالإنترنت.
 - 2 اضغط على الزر  على الريموت.
 - 3 حدد  عام  شبكة  اتصال **Wi-Fi**.
 - 4 عند اكتمال البحث عن الشبكة، ستظهر قائمة بالشبكات المتوفرة للاتصال.
 - 5 حدد شبكة للاتصال بها.
- إذا كان جهاز راوتر اللاسلكية محمياً بكلمة مرور، فأدخل كلمة المرور التي تم تكوينها لجهاز الراوتر.

قطع الاتصال بالشبكة

حدد  عام  شبكة  اتصال **Wi-Fi**. انقر فوق علامة "قطع الاتصال"

استهلاك الطاقة في وضع الاستعداد للشبكة: أقل من 2.00 وات

*جهاز التلفاز : يتحول وضع الجهاز تلقائياً إلى وضع الاستعداد أو وضع استعداد الشبكة عندما لا يتفاعل المستخدم لمدة 4 ساعات
**جهاز العرض (الشاشات): عند عدم تلقي إشارات من أي مصدر خارجي لأكثر من 10 ثوان، يتحول تلقائياً إلى وضع الاستعداد خلال 10 دقائق